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REPUBLIKA HRVATSKA 

I.OSNOVNA ŠKOLA VARAŽDIN 

KLASA: 602-02/21-04 

URBROJ: 2186-21-21-23/7   

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

sa 7. sjednice Školskog odbora I. OSNOVNE ŠKOLE VARAŽDIN održane 

elektronskim putem  

Početak elektronske sjednice: 27.12.2021. u 10.51 sati 

Završetak elektronske sjednice:  30.12.2021. u 12.00 sati 

 

 

Predsjednica Školskog odbora Sonja Tušek Podobnik sazvala je elektronsku sjednicu na 

temelju članka 47. Statuta I. OSNOVNE ŠKOLE VARAŽDIN. 

Članovi Školskog odbora koji su dostavili svoje očitovanje koje se nalazi u prilogu 

ovog zapisnika: Romana Kranjčić, Sonja Tušek Podobnik, Marina Kopjar, Dražen Čelar, 

Dražen Jagić, Davor Hižak 

Očitovanje nije dostavila Ivana Golubić Horvat 

 

D n e v n i   r e d 

 

1. Prihvaćanje zapisnika sa 6. sjednice Školskog odbora 

2. Donošenje odluke o prihvaćanju Financijskog plana za 2022. godinu i Projekcije plana 

za 2023. i 2024. godinu 

3. Suglasnost Školskog odbora o otpisu knjižnične građe iz fonda školske knjižnice 

 

 

Ad-1. 

 Članovima Školskog odbora dostavljen je zapisnik sa 6. sjednice Školskog odbora koji 

je jednoglasno prihvaćen. 
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Ad-2. 

 

 Elektronsko izvješće o prihvaćanju Financijskog plana za 2022. godinu i Projekciju 

plana za 2023. i 2024. godinu dostavili su: Sonja Tušek Podobnik, Davor Hižak, Dražen 

Čelar, Romana Kranjčić i Marina Kopjar.  

 Elektronsko izvješće dostavio je i Dražen Jagić, ali je suzdržan u davanju suglasnosti 

za prihvaćanje Financijskog plana za 2022. godinu i Projekciju plana za 2023. i 2024. godinu. 

Izvod elektronskog izvješća Dražena Jagića: 

2. Financijski plan – Obzirom na postojeće epidemiološke mjere i značaj Plana smatram da 

smo trebali imati ili fizičku sjednicu ili možda on-line (ako postoje tehnički uvjeti) kako bismo 

dobili dodatna obrazloženja pojedinih programa/projekata, usporedbu sa prošlogodišnjim 

Planom, je su li i koliko rashodi veći/manji za 2022. u odnosnu na 2021. , što je sve utjecalo 

na troškove ... uz jedno nešto detaljnije obrazloženje bio bi Plan (barem meni, za ostale 

vanjske članove ne znam) razumljiviji. Također nije mi jasno zašto je izvještaj o provedbi 

programa iz 2021. u Planu za narednu godinu (točka 6.)? Slijedom navedenog mogu biti – 

suzdržan u davanju suglasnosti za prihvat Plana. 

 Odgovor na postavljena pitanja  Dražen Jagić će dobiti na sljedećoj redovnoj sjednici 

Školskog odbora. 

 Temeljem dostavljenih elektronskih izvješća Školski odbor donio je odluku o 

prihvaćanju Financijskog plana za 2022. godinu i Projekciju plana za 2023. i 2024. godinu. 

 

Ad-3. 

 Školski odbor jednoglasno daje suglasnost za otpis knjižnične građe iz fonda školske 

knjižnice. 

 Odgovor na postavljeno pitanje vezano za otpis knjižnične građe Dražen Jagić će 

dobiti na sljedećoj redovnoj sjednici Školskog odbora. 

  

 

Zapisničar       Predsjednica Školskog odbora 

Jasna Grgurić                                               Sonja Tušek - Podobnik 

                  

 

U privitku: 

1. Elektronska očitovanja članova Školskog odbora 

 


